
PROTOKÓŁ NR 12/08

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

które odbyło się 11 lutego 2008 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 12:00. Zakończyło o 13:30. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca Komisji,

2. Andrzej Machnica, 

3. Zbigniew Mazurak

4. Tomasz Nowicki.

Nieobecny usprawiedliwiony: Lucjan Łągiewka.

Zaproszeni goście:

1. Górecki Mirosław,

2. Szatkowski Daniel.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Ustalenie o poszerzeniu Komisji Rewizyjnej o osobę Pana Romana Kołodzieja.

3. Ustalenie terminu kontroli w MSR.

4. Sprawa ujęcia wody na potoku Piszczak.

5. Sprawy różne (szlaki turystyczne, bankomaty, prezes KSWiK).

6. Wnioski.

Ad. 1 Komisja Rewizyjna zebrała się 11.02.2008 roku.

Na posiedzeniu obecny był Pan Burmistrz, częściowo P. Szatkowski prezes KPWiK oraz P. Łękawa w porze 

wyjaśniania problemu.

Po otwarciu posiedzenia przystąpiono do obrad.

Ad. 2 Zgodnie z  porządkiem obrad członkowie komisji  przy akceptacji  wszystkich zdecydowali o 

poszerzeniu składu komisji rewizyjnej o radnego Pana Romana Kołodzieja, który wcześniej wyraził zgodę na 

członkostwo w tej Komisji.

Ponieważ na rok 2008 Komisja ma przewidziane sześć kontroli w Jednostkach Budżetowych Urzędu Miasta, 

a chwilowo w związku z chorobą niedyspozycyjny jest jeden z członków Pan Lucjan Łągiewka Komisja prosi 

Radę o zaakceptowanie wniosku o poszerzenie składu o osobę Pana Romana Kołodzieja. 

Ad. 3  Termin kontroli w jednostce Miejskie Służby Ratownicze Komisja poda w czasie zgodnie ze 

Statutem Gminy Kowary (Rozdz. IV par. 86 pkt 1) po poszerzeniu jej składu.
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Ad. 4 Komisja  zajęła  się  też  sprawą P.  Strzelczyka,  który  złożył  do  Biura  Rady i  P.  Burmistrza 

informację  wydaną  przez  Starostwo  Powiatowe  w  Jeleniej  Górze  o  istniejących  ujęciach  wody  z  potoku 

Piszczak. Według tej informacji pozwolenie wodnoprawne na pobór wody miała tylko spółka „Fakodem” już 

nieistniejąca.  Nie  miała  takiego pozwolenia  Spółka KPWiK i  nie  ma obecnie.  Obecny na ten czas Prezes 

KPWiK Pan Daniel Szatkowski pokazał członkom komisji zezwolenie wodnoprawne na pobór wody z Potoku 

Piszczak ważne do 31.XII.2010 roku. Zezwolenie to było również wydane przez Starostwo Powiatowe. 

Ponieważ w sądzie toczy się sprawa z powództwa P. Strzelczyka przeciw KPWiK, komisja nie podjęła w tej 

kwestii żadnych wniosków.

Ad. 5 W sprawach różnych członkowie komisji poruszyli sprawę szlaków turystycznych w obrębie 

Kowar  Średnich  i  Górnych  niedrożnych  niestety  bo  przegrodzonych  przez  P.  Parkitnego.  Na  prośbę  P. 

Burmistrza  P.  Łękawa przyniósł  mapki  z  zaznaczonymi  drogami gminnymi,  które  są  na dzień dzisiejszy 

pozagradzane.

Mapki dołączono do protokołu.

P. Mazurak zbulwersowany był niewydolnością bankomatów w Kowarach. P. Burmistrz wytłumaczył, że bank 

PKO BP kieruje się swoimi przepisami, a ilość bankomatów uzależniona jest od ilości mieszkańców. W tej 

sprawie Burmistrz nic nie może zrobić. 

Po zapoznaniu się zebranych z Bilansem Połączenia Spółek KSWiK z Zakładem Wodno Kanalizacyjnym w 

Szklarskiej Porębie, członek komisji (P. Mazurak) spytał P. Burmistrza czy Prezes KSWiK P. Marcinkowski 

pełni swoją funkcję zgodnie z prawem skoro minęła mu już kadencja? Burmistrz odpowiedział, że w KSWiK 

jest  wakat  na  wiceprezesa  d/s  technicznych.  Kowary  nie  mają  żadnego  przedstawiciela  w  zarządzie.  P. 

Burmistrz zaproponował więc kandydaturę P. Szatkowskiego. Niestety zarząd stwierdził, że musi być konkurs 

na to stanowisko. Na dzień dzisiejszy brak jakiegokolwiek członka Zarządu w KSWiK – reprezentanta Kowar 

jest bardzo niekorzystny dla miasta.   

Ad. 6 Po ustaleniu wniosków Komisja zakończyła posiedzenie.

Wnioski:

1. Komisja  Rewizyjna wnioskuje do Rady Miejskiej  o  zaakceptowanie  poszerzenia  składu Komisji  o 

osobę Pana Romana Kołodzieja.

2. Komisja  zwraca  się  z  wnioskiem  o  podjęcie  działań  celem  udrożnienia  dróg  gminnych  poprzez 

usunięcie  zagrodzeń w  okolicach  Kowar  Górnych  i  Średnich.  Drogi  pozagradzane są  przez  Pana 

Parkitnego.

3. W sprawie P. Strzelczyka i ujęcia wody z potoku Piszczak komisja nie zajęła żadnego stanowiska gdyż 

sprawa ma bieg w sądzie.

Protokołowała:                                                                                          Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej

Zofia Ujma
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